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德宏福榕大盈江水电开发有限公司关于大盈江
一级电

站申报 CDM项 目的董事会决议   ∷

20∝ 年 7月 7日 ,公 司收到德宏州电力企业协会通报有关国家

发改委等部门颁布的《清洁发展机制项目运行管理暂行办法》的相关

精神。德宏福榕大盈江水电开发有限公司公司董事会全体董事于⒛∝

年 7月 15日 召开了董事会,经 讨论同意,通 过如下事项:

一、由于项目经济效益较差,贷 款困难,全 体董事
一致同意大盈

江一级电站申请 CDM项 目:

二、立即着手准备材料积极向国家申报此项目;

三、要求公司各部门全力配合开展此项目工作。

德宏福 有限公司
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Board Agreement on the application of CDM support of Yunnan Dayingjiang 
Meng’e Hydro Power Station (Dayingjiang Fisrt-level Hydropower Station) 
 
On July 7th, 2007, we received the information of the Provisional Measures on the 
Administration of CDM Projects from the Power Enterprises Association of Dehong Prefecture. 
On July 15th, 2004, we hold a board meeting to discuss the application of CDM support. 
 
The agreements are as follows: 
 1, the IRR of the project is low, and there is financing barrier, too. By selling CERs, 
the IRR of the project can be improved. As a result, the board agreed with the 
application of CDM support. 
2, the application of CDM support should be started as quickly as possible. 
3, all the employees should do their best to support the application when necessary. 
               
 
Dehong Furong Dayingjiang Hydroelectric Power Development Co., Ltd. 
                                    
Signatures of Board Members: 
Zhiguo Zhang 
Xinyu Lin 
Junjun Zhang 
Yaoming Xu 
Haiming Xiong 
Libo 
Zhiao Guo 
Yyonghe Zou 
Jinfang 
 
 
                                      


